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Abstract (en)
The drinking glass (1) is preferably made of a heat resistant plastic and has a convex bottom resting in a lower container (3). A gel, chopped
into irregular pieces suggesting the presence of crushed ice or a suitable granular material (11) is filled into the resulting space (3). A lid (5),
accommodating several battery operated diodes, a round mirror surrounded by a mirror strip, a printed circuit sheet and a switch, is welded to the
bottom of the unit (1).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Behälter (1) mit einem oberen Behälterraum (2) und einem unteren Behälterraum (3), in welchem eine Leuchteinheit
(8) angeordnet ist, wobei diese mit einer Stromerzeugungseinrichtung (9) und einer elektronischen Steuereinheit (10) in Verbindung steht. Hierbei
ist vorgesehen, oberhalb der Leuchteinheit (8) einen Lichtleitkörper (11) anzuordnen, der aus einem transparentem Material, vorzugsweise einer
geleeartigen Masse, besteht. <IMAGE>
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